
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 9. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 15
Forslag til folketingsbeslutning om gennemførelse af en 10-årig skovplan, der
skal få Danmark tilbage på sporet med hensyn til en fordobling af skovarealet.
Af Søren Egge Rasmusen (EL) m.fl.

Spørgsmål 1
Kan ministeren bekræfte, at Folketinget i 1989 vedtog en lov om naturforvalt-
ning, som bl.a. havde til formål at forøge skovarealet, og at det fremgik af be-
mærkningerne til lovforslaget, at Miljøministeriet som et ideelt mål vil ”finde
det ønskeligt, at det danske skovareal fordobles fra de nuværende 12 pct. til
ca. 25 pct. af landets areal i løbet af en »trægeneration«, dvs. over det næste
trekvarte århundrede”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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